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Praha - I když se z Asie do Česka dováží skoro pětkrát víc zboží, než kolik putuje opačným 
směrem, mají i čeští exportéři v tamních zemích dobré příležitosti. Například obory zaměřené 
na ekologii teď podle odborníků rostou v jihovýchodní Asii nejrychleji na světě. O tomto i 
dalších tématech diskutovali v Praze na Česko-asijském fóru. 
Asie je pro české firmy druhou nejdůležitější vývozní destinací. Bilanční souboj mezi 
vývozem a dovozem ale Česká republika zatím dost výrazně prohrává. Postupně by se to 
ale mohlo změnit, i v Asii totiž vlády začínají hrát na ekologickou notu a v té má Česko co 
nabídnout. "Oblast životního prostředí v Asii je úkol číslo jedna. Nejenom Čína, ale i Indie si 
uvědomuje, že situace s vodou je velmi špatná," upozorňuje David Füllsack z Hospodářské 
komory. 
Obchodování s Asií ale u ekologických projektů samozřejmě nekončí. Důkazem toho může 
být i smlouva o spolupráci, kterou přímo na fóru podepsala Asociace exportérů České 
republiky se svým indickým protějškem. 
 
 


